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Onderwerp: Uitstel herverdeling gemeentefonds naar 2022

Aan de gemeenteraad,

Kennis te nemen van
De herverdeling gemeentefonds is uitgesteld naar 2022.

Inleiding
In de begroting 2020 hebben wij u aangekondigd dat er een herverdeling van het 
gemeentefonds gepland stond met ingang van 2021. Deze herverdeling zou gepubliceerd 
worden in de meicirculaire 2020 en zou zowel het klassieke deel van het gemeentefonds 
betreffen alsmede het Sociale Domein. Deze herverdeling is voor beide onderdelen uitgesteld 
naar 2022. 

Wij zijn als gemeente voor ongeveer 65% afhankelijk van inkomsten van het Rijk. Een 
herverdeling van het gemeentefonds kan dus een groot effect hebben op de begroting van de 
gemeente.

Kernboodschap
Bij de herverdeling van het gemeentefonds stelt het Rijk niet meer geld ter beschikking maar 
wordt het beschikbare geld herverdeeld onder de gemeenten. In de voorstellen die begin 2020 
op tafel lagen ging grofweg tweederde van de gemeenten er op achteruit (lees de 
plattelandsgemeenten). De overige gemeenten ging er bij de herverdeling op vooruit (lees de 
steden).

De resultaten waren dermate ingrijpend dat Minister Knops besloten heeft de herverdeling 
naar 2022 uit te stellen en zich te beraden over nadere voorstellen. 

De rapporten van het ministerie zijn overigens niet openbaar. Wij kunnen u daarom geen 
indicatie geven wat het nadelige effect voor Gemert-Bakel zou zijn geweest. 

Voor het nieuwe model voor Beschermd Wonen heeft het uitstel overigens geen gevolgen. Die 
planning wordt hierdoor niet gewijzigd.

Vervolgstappen
Wij volgen actief de verdere publicaties van het ministerie. Zodra meer bekend is zullen wij u 
daar over informeren.

Financiën
De herverdeling is uitgesteld naar 2022 en de minister beraadt zich op nadere voorstellen. De 
algemene verwachting is nu dat de scherpe kanten van de voorstellen af worden gehaald 
maar dat dat de nieuwe voorstellen nog steeds ongunstig zullen uitpakken voor 
plattelandsgemeenten.

 
Deze raadsinformatienota is besproken in de B&W vergadering op genoemde datum.


